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Referat – generalforsamling 29. januar 2011 

 

 Efter en vellykket rævejagt om formiddagen i Svindinge Jagtforening, var der indbudt til gule ærter og 

generalforsamling i Svindinge Forsamlingshus. 

Der var i løbet af formiddagen nedlagt 2 ræve på Glorup og en tredje var set. 

 

Kl. 14.00 bød formanden Kristian Spodsberg velkommen til generalforsamlingen. 

Der var ca. 15 deltagere. 

 

Punkt 1: Valg af dirigent: Mogens Poulsen blev valgt.  

Generalforsamlingen konstateredes lovlig indvarslet og godkendt. 

 

Punkt 2: Formanden aflagde beretning for foreningens virke i 2010. Her blev navnlig indskrænkningen af 

ringduens jagttid og Djf's dueundersøgelse omtalt. 

Foreningens nye tiltag - herunder bukketræfmorgenen og hundetræning blev nævnt, men også manglende 

hjortelaug på Østfyn og manglende tilslutning/opbakning til foreningens patrontestdag i august i grusgraven blev 

omtalt.  

Medlemstallet var stedet en anelse til 68 aktive medlemmer + ca. 30 passive. 

 

Punkt 3: Foreningens regnskab blev fremlagt af kasserer Jørgen Nielsen. 

Lille fint overskud på flugtskydning og udlejning af skydevogn.  

Regnskabet ligeledes godkendt. 

 

Punkt 4: Ingen indkomne forslag. 

 

Punkt 5: Kontingentfastsættelse - uændret. 

 

Punkt 6: Formand Kristian Spodsberg blev genvalg. 

 

Punkt 7: Brian Petersen blev genvalgt. 

Kjeld Henriksen ønskede ikke genvalg, og i stedet blev Andi Andersen, Ørbæk 

valgt ind i bestyrelsen. 

 

Punkt 8: Valg af suppleanter.  

Genvalgt blev Kim Pedersen, Øksendrup og Kristian Pedersen, Svindinge. 

 

Punkt 9: Valg af revisorer. Torben Andersen og Mogens M. Rasmussen blev begge genvalgt. 
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Punkt 10: Mogens Poulsen og Andreas Christiansen blev begge genvalgt som revisorsuppleanter. 

 

Punkt 11: Eventuelt. Hundetræning starter igen til april i engen på Ørbæklunde. 

 

Generalforsamlingen blev afholdt i god ro og orden, og den var ganske kortvarig -  

ca. 1 time. Der var som sædvanlig livlig jagtsnak efterfølgende, og Mogens Poulsen inviterede herefter på en 

rævesåt i Lamdrup. Der blev ikke set ræv i Lamdrup. 

 


